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Zápis z 6. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 20. 3. 2024 od 12 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D – předsedkyně senátu 

   Ing. Michaela Jánská, PhD. 

Ing. Lucie Kopáčková   

Ing. Petra Olšová, Ph.D.  

Mgr. Alexandra Petrů 

Ing. Tomáš Sýkora, Ph.D. 

Ing. Dita Štyvarová     

    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

   Tereza Šponiarová – místopředsedkyně senátu  

Ondřej Černý 

Bc. Jakub Dragoun 

Jonáš Jiránek    

Ing. Eliška Nacházelová  

    

    

Vedení fakulty:  Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium, statutární 

zástupce děkana fakulty 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice FSE UJEP  

 

   

Omluvení senátoři: Radek Bureš 

                    

Omluvení členové vedení fakulty: Mgr. Ondřej Moc, Ph.D., Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D.  

doc. Lenka Slavíková, Ph.D., Ing. Lucie Povolná, Ph.D.

  

Neomluvení senátoři: 

 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3. Výroční zpráva o hospodaření FSE UJEP za rok 2023 
4. Představení návrhu rozpočtu FSE UJEP na rok 2024 

5. Doplňující volby do SKAS UJEP 
6. Doplnění Ekonomické komise AS FSE UJEP 
7. Různé  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory, paní tajemnici a pana proděkana pro studium. Omluvila pana děkana a paní 

proděkanky, ze senátorů pak Radka Bureše, a následně požádala senátora Jonáše Jiránka o 

pomoc se skrutiniem. Bylo konstatováno, že se senát na svém zasedání dne 20. 3. 2024 sešel 

v počtu 12 senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný.   

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání, který jim byl 

předem zaslán a zároveň navrhla doplnění tohoto programu o bod č. 6, Doplnění Ekonomické 

komise AS FSE UJEP. Další připomínky, ani doplnění ke změně programu vzneseny nebyly, 

proto senátoři přistoupili k hlasování.  

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 12; pro 12 x proti 0 x zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Na minulém zasedání AS FSE UJEP (2/2024, bod 2) byl znovu řešen dotaz, zda ve STAGu 

mohou být vyučujícím k dispozici i telefonní čísla studentů. Pan proděkan slíbil, že zkusí 

zjistit, zda je vše v souladu s GDPR. Od minulého zasedání byla navázána komunikace 

s ombudsmankou UJEP, paní Tesařovou, nicméně do dnešního dne stále nemáme odpověď na 

danou otázku, proto úkol stále trvá a pan proděkan se pokusí předat senátorům kompletní 

informace na příštím zasedání senátu. Na minulém zasedání (2/2024, bod Různé) zazněl 

návrh senátora Tomáše Sýkory na doplnění Ekonomické komise FSE UJEP – tento návrh byl 

akceptován a přesunut do hlavního bodu programu. Další návrh Tomáše Sýkory z únorového 

zasedání – společné foto – bude realizován později, až budou senátoři účastni jednání v plném 

počtu. 

.   

Ad 3) Výroční zpráva o hospodaření FSE UJEP za rok 2023 

Senátoři předem obdrželi veškeré náležitosti, tj Výroční zprávu o hospodaření FSE UJEP za 

rok 2023 včetně všech příloh. Předsedkyně senátu předala slovo paní tajemnici Dagmar 

Kubišové a požádala ji o úvodní slovo k předložené Zprávě. Paní tajemnice podrobně popsala 

všechny údaje z Výroční zprávy o hospodaření fakulty za loňský rok, zároveň vše v kontextu 
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výhledu rozpočtu na letošní rok. Paní tajemnice dále uvedla, že v loňském roce získala fakulta 

mimořádný příspěvek na energie ve výši 960 tisíc Kč, tuto částku již letos neobdržíme. 

V porovnání s loňským rokem získala fakulta do letošního rozpočtu zhruba o 400 tisíc Kč 

méně na doktorandy, protože se jejich počet na FSE UJEP snížil. Předsedkyně senátu poté 

předala slovo členkám Ekonomické komise AS FSE UJEP a požádala je o vyjádření k této 

Zprávě. Předsedkyně EK Lucie Kopáčková se za celou EK vyjádřila k předložené Zprávě 

pozitivně a doporučuje senátu schválit tento dokument. V návazné diskuzi zazněla otázka 

týkající se případné participace na rozpočtu FSI, tato problematika bude řešena s panem 

kvestorem. Senátorka Eliška Nacházelová k tomu poznamenala, že v pátek 22. 3. 2024 bude 

probíhat jednání členů Ekonomické komise AS UJEP s panem kvestorem, kde tato otázka 

bude též zmíněna. Senátoři Tomáš Sýkora a Jakub Dragoun poděkovali paní tajemnici za 

podrobné vysvětlení rozpočtu, předsedkyně senátu a ostatní senátoři se k tomuto poděkování 

přidali.  

 

Vedení FSE UJEP navrhlo převést kladný hospodářský výsledek z externí hlavní činnosti ve 

výši 1 005 953,47 Kč a hospodářský výsledek z doplňkové činnosti za rok 2023 ve výši 

266 797,37 Kč do Fondu provozních prostředků FSE UJEP.  

 

Po diskuzi přistoupil senát k hlasování o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

AS FSE UJEP schvaluje předloženou Výroční zprávu o hospodaření FSE UJEP za rok 

2023 včetně převedení kladného hospodářského výsledku z externí hlavní činnosti za rok 

2023 ve výši 1 005 953,47 Kč a hospodářského výsledku z doplňkové činnosti za rok 2023 

ve výši 266 797,37 Kč do Fondu provozních prostředků FSE UJEP.  

 

Výsledek hlasování: přítomno 12; pro 12 x proti 0 x zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

 

Ad 4) Představení návrhu rozpočtu FSE UJEP na rok 2024 

Předsedkyně senátu předala slovo paní tajemnici, která senátorům v předstihu zaslala návrh 

rozpočtu, který bude představen v následujícím týdnu na rektorátu UJEP. Paní tajemnice opět 

všechno důkladně vysvětlila. Návrh rozpočtu je podobný jako v minulém roce. V diskuzi od 

senátora Jonáše Jiránka a senátorky Michaely Jánské zazněl dotaz na obsahovou položku 

Služby, a též na důvod nárůstu výdajů na služby oproti předchozímu roku. Paní tajemnice 

sdělila, že částka bude reálně nižší, neboť se do ní pak promítne zapojení projektů v této 

položce. Dále byla diskutována položka Náklady na stipendia, která se v letošním roce také 

zvýšila, přičemž počet doktorandů naopak klesl. Bylo sděleno, že s návrhem uvedeného 

rozpočtu na stipendia se počítá na letošní rok, avšak reálný pokles studentů doktorského 

studia se projeví až v příštím roce. Další otázky týkající se návrhu rozpočtu budou 

diskutovány na dalším zasedání AS FSE UJEP za přítomnosti ostatních členů vedení fakulty.   
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Ad 5) Doplňující volby do SKAS UJEP   

Předsedkyně senátu poděkovala všem senátorům za schválení harmonogramu a organizačních 

pokynů pro doplňovací volby do Studentské komory AS UJEP ve zkráceném režimu. 

Doplňující volby do SKAS UJEP se řídí dle platného Volebního řádu AS UJEP a nyní 

aktuálně probíhají, a to dnes od 9 do 14 hod. v místnosti M 103, máme 5 kandidátů. Student, 

který získá největší počet hlasů, se stane novým senátorem za SKAS UJEP, přičemž první 

zasedání pro tohoto nového senátora bude již 27. 3. 2024.  

  

 

Ad 6) Doplnění Ekonomické komise AS FSE UJEP 

Předsedkyně senátu se přidala k senátorovi Tomáši Sýkorovi (předchozí návrh z minulého 

zasedání v bodě Různé) a navrhla senátora Jakuba Dragouna do Ekonomické komise AS FSE 

UJEP. Senátorka Lucie Kopáčková navrhla do Ekonomické komise senátorku Elišku 

Nacházelovou. Oba navržení senátoři s návrhem souhlasili. Senát proto přistoupil k hlasování.   

 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje senátora Jakuba Dragouna a senátorku  

Elišku Nacházelovou novými členy Ekonomické komise AS FSE UJEP.   

Výsledek hlasování: přítomno 12; pro 10 x proti 0 x zdrželo se 2  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

  

Ad 7) Různé 

1. Paní tajemnice vyzvala studenty k předložení nápadu na letošní rok, co by chtěli 

zlepšit na fakultě, co zakoupit. Lze na to uvolnit prostředky z FRIMu. 

2. Senátorka Alexandra Petrů otevřela problematiku bezpečnostních opatření týkajících 

se mimořádné situace spojené s anonymními výhrůžkami neznámého pachatele na 

několik univerzit, včetně naší. Byl podán návrh na nácvik nouzových východů a 

únikových cest. Paní tajemnice na to zareagovala tím, že již delší dobu žádá o 

uskutečnění nácviku na požární poplach, aby všichni zaměstnanci i studenti viděli, kde 

jsou únikové cesty.  Senátorka Dita Štyvarová sdělila, že při vítání 1. ročníků katedry 

SP nyní budou společně procházet Kampusem a seznamovat studenty s těmito 

prostorami i z hlediska bezpečnosti. Dále byla vyzdvižena nezbytnost funkčnosti 

komunikačních kanálů napříč univerzitou a sdělování důležitých a závažných 

informací všem členům akademické obce UJEP.      

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno ve 13:15hod. 

 

Předsedkyně senátu poděkovala všem za účast a sdělila, že 7. řádné zasedání AS FSE UJEP se 

bude konat 17. 4. 2024 od 12 hod. v MO 409.    

 

 

Zápis provedla: Kateřina Smejkalová 


